
Motion/fråga till VSS årsmöte den 13 mars 2024 

Styrelsen har ett sparande på 400 000kr i årets budget. Detta skulle jag vilja ta upp till diskussion på 

årets årsmöte.  

Först och främst vill jag betona att jag är positiv till en budget i balans och att föreningen under goda 

år med överskott, sparar pengar för att kunna använda de år då det går sämre. Däremot anser jag att 

ett sparande på 400 000kr är för mycket.  

Som jag ser det så går sparandet ut över den aktuella verksamheten och de som är medlemmar i 

klubben just nu. Till exempel höjdes medlemsavgiften från 150 kr till 350kr per år 2020. Ungefär 

samtidigt gjordes simskoleverksamheten om och delades in i fyra perioder istället för två terminer 

vilket i praktiken innebär en betydligt förhöjd simskoleavgift. Vi fick också veta att när simiaden 3 och 

4 ska på träningsläger i vår finns ingen möjlighet till sponsring av delar av kostnaden från klubben. 

Jag är orolig att dessa höjda kostnader på sikt kommer att leda till att färre föräldrar väljer att sätta 

sina barn i simskola hos VSS eller fortsätta med simtävlingsverksamhet. Detta kommer i 

förlängningen leda till att vi får betydligt färre simmare och att klubben kommer minska i storlek. 

Jag är säker på att styrelsen har ett mål med ett så pass ambitiöst sparande. Jag anser att när det 

gäller så omfattande sparande så ska styrelsen presentera målet med sparandet och planen för att 

nå dit på ett årsmöte. Och att det är upp till hela föreningens medlemmar att besluta om detta mål 

med tillhörande sparande. Enligt min mening är det inte något som styrelsen själva ska besluta om 

utan att informera medlemmarna.  

Jag ser fram emot att få höra styrelsens svar på detta inlägg och att alla deltagarna på årsmötet kan 

få vara med och tycka till om detta stora sparande.  

/Karin Sandberg som representerar sin dotter Hanna Sandberg som går i gruppen Simiaden 3.  

 

 

 


